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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Kihez fordulhatnak azok az önkormányzatok, akik korábban nem igényeltek a szociális
étkeztetésre normatívát, de a későbbiek során mégis ellátták a feladatot?” címmel a
Házszabály 9l .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Herczog László szociális és
munkaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Murony község polgármestere és jegyzője keresett fel, és fordultak hozzám segítségért . Arra
kértek, hogy próbáljak utánajárni, miképpen tudnának hozzájutni ahhoz az összeghez, amelye t
a 2008-as évben szociális étkeztetésre fordítottak.

Az alapvető gondjuk az, hogy a 2007-es évben elfogadott 2008-as évre vonatkoz ó
költségvetésükbe a szociális étkeztetés nem volt betervezve, így el őzetes normatívát sem
adtak le. A 2008-as évtől a szociális étkeztetés szintén az önkormányzatok feladatkörébe
került, amelyet el is láttak . Összesen 27 főt étkeztettek a tárgyévben, amely a z
önkormányzatnak mintegy 2 .153 .000 forintjába került . Az önkormányzat június 30-ig
pótnormatívát próbált igényelni erre a feladatellátásra, amely feladatellátás egyébkén t
igazolva lett . A gond azonban az volt, hogy az Államháztartási Törvény nem teszi lehet ővé a
pótnormatíva igénylést abban az esetben, ha alapnormatívát nem igényeltek, annak ellenére,
hogy a feladatot ellátták . Ezzel szemben ha akár egy főre is beadtak volna normatívát, akko r
igényelhették volna pótlást .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kérdésem a következő . Lát-e arra lehetőséget, hogy az említett önkormányzat mégi s
hozzájusson a szociális étkeztetésre fordított összeghez, mivel a Muronyhoz hasonl ó
kistelepüléseknek a fent jelzett 2 milliós összeg is hatalmas érvágást jelent ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . szeptember 3-án
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